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SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 
 
Datum 27 januari 2016 
  
Namens fractie CDA 
  
Indiener Lou Cremers 
  
Vraag De afgelopen tijd horen en lezen we verschillende berichten inzake de 

huisvesting van partijen in de oude Greswarenfabriek. Vandaag nog was 
op Ruiver.nl te lezen dat de Openbare Bibliotheek in een item op TV Ellef 
aangeeft graag naar de Greswarenfabriek te willen verhuizen. 
 
"De bieb van Reuver gaat verkassen. De bieb wil zich samen met 
Broekhin Reuver/Swalmen vestigen in de Greswarenfabriek ‘Oppe Brik’. 
Dat meldt TV Ellef. De bieb in Reuver is de best draaiende van heel 
Limburg. Zo’n 34 procent van de inwoners is lid van deze bieb, die alleen 
al vorig jaar maar liefst 150.000 boeken uitleende. Het samengaan met 
de scholen in de oude Greswarenfabriek in Offenbeek heeft volgens 
directeur Vincent Freriks van de bieb vele voordelen." 
 
Dit roept bij onze fractie de volgende vragen op: 
  
Vraag 1:  
Past deze verhuizing binnen de huidige huisvestingskosten van de 
openbare Bibliotheek? 
 
Antwoord: 
Omdat op het moment van dit schrijven de inhoud van het (mogelijke ) 
verhuizingsplan van de openbare Bibliotheek bij het College niet bekend 
is kunnen we ons daar op dit moment geen oordeel over vormen. Daarom 
hebben we op korte termijn (16 februari) een overleg tussen de 
Bibliotheek en de Gemeente gepland. Hierin willen we bijgepraat worden 
en zal deze vraag onderdeel zijn van het gesprek. Daarnaast zullen we 
uitdrukkelijk stil staan bij de verhouding van deze plannen ten opzichte 
van het totale bestaande financiële kader. 
 
Vraag 2: 
Heeft er afstemming plaatsgevonden met het college over deze wens? 
 
Antwoord: 
De mogelijkheid van verhuizing naar een nieuw onderkomen in Oppe Brik 
is incidenteel te sprake gekomen. Daarbij is van onze kant aangegeven 
dat een eventuele verhuizing pas aan de orde is wanneer a) de plannen 
rondom Oppe Brik definitief zijn, en b) een eventuele verhuizing past 
binnen de bestaande financiële kaders van de bibliotheek. Op dit moment 
is de bibliotheek immers hard bezig de gevolgen van de reorganisatie een 
plek te geven. Voor het college ligt de prioriteit van de bibliotheek bij het 
meerjarig beleidskader, wat dit jaar moet worden opgeleverd. 
 
 
Vraag 3: 
Hoe verhoudt deze keus zich tot de inventarisatiefase van het project 
Blijvend Voorzien wat op dit moment in volle gang is?  

 
Antwoord: 
Enerzijds is het uitgangspunt voor de inventarisatie in het kader van 
Blijvend Voorzien de huidige structurele vestiging van maatschappelijke 
verenigingen en initiatieven. De bibliotheek voldoet aan deze inkadering 
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en nemen we daarom mee in de inventarisatie. Anderzijds loopt in het 
kader van het parallel project Oppe Brik nog het haalbaarheidsonderzoek; 
hieromtrent moet de definitieve besluitvorming nog plaatsvinden. Binnen 
Blijvend Voorzien gaan we uit van de huidige stand van zaken met 
betrekkingen tot de voorzieningen, deze inventariseren we. (Eventuele) 
toekomstige ontwikkelingen nemen we mee in de rapportage van de 
inventarisatie en het afwegingskader voor de visievorming. 

 
Vraag 4: 
Kan het college verklaren dat er verschillende partijen zijn die actief de 
media opzoeken inzake de verhuizing naar Oppe Brik terwijl het 
haalbaarheidsonderzoek nog niet afgerond is? 

 
Antwoord:  
Nee, het college kan niet verklaren waarom verschillende partijen actief 
de media opzoeken. Dat is en blijft een verantwoordelijkheid van de 
betreffende partijen zelf zolang in de uitwerking door de partners: 
gemeente, Rendiz en SOML na het raadsbesluit in mei 2015, nog niet 
voldaan is aan de gestelde voorwaarden. 
 
Vraag 5: 
Is door het college naar de verschillende partijen gecommuniceerd dat 
een positieve uitslag van het haalbaarheidsonderzoek een voorwaarde is 
voor de huisvesting van het onderwijs in de Greswarenfabriek? 
 
Antwoord: 
De twee partijen die betrokken zijn bij de voorbereiding op de 
besluitvorming en de uitwerking van de voorwaarden van de haalbaarheid 
van de Greswarenfabriek, Rendiz en SOML, weten dat voldaan moet 
worden aan de gestelde voorwaarden van het raadsbesluit van mei 2015, 
voor de huisvesting van het onderwijs in de Greswarenfabriek. 
 

  
  
  
Portefeuillehouder* Jan Smolenaars / Ton Reijnders 
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* in te vullen door de griffie 


